



Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.
KPK/LN 1655 Company No: 183304-M

Address : No. 290, 1st Floor, Jln Pudu, 55100 KL
Website : www.edenvacation.com
Email : sale@edenvacation.com
Hotline : 03-2148 3880 & 012-260 1155
Fax : 03-2148 7454



Tour Code: 4GP

4D 3N CHIANG MAI / CHIANGRAI TOUR

4 天 3 晚清迈/清莱游

Day 01 Kuala Lumpur - Chiang Mai Khan Toke Dinner

Upon arrival Chiangmai Airport meet On arrival Our Local Tour Guide. Transfer visit **Doi Suthep Temple** and **3D Museum** Chiang Mai .Finish Visit ,Will Transfer To Check In Hotel ,For Take A Short Break ,And Evening Will Go Khan toke Dinner ,both With Thai Dancing Show ..

Day 02 Chiang Mai B/L/D

After Breakfast, will go to **Elephant Camp**, enjoy elephants show their special talents in various ways. Continue visit to **Orchid** and **Butterfly Farm**. After that visit to **Monkey Show** and **Human & Snake Fighting show**. Lunch local restaurant. After lunch visit to **Mix Hill Tribes**. Their women folk are adorned with heavy brass necklaces at a very young age to lengthen their necks. Woman with long necks are considered to be the village great beauty. After continue visit to **Home Industries Village** for local handmade handicraft. Next visit jewellery factory, honey farm & local food products. Dinner at local restaurant.

Day 03 Chiang Mai-Chiang Rai-Chiang Mai B/L/D

After breakfast, today will take a day tour to **Chiangrai** around (3.5 hour) . En-route, stop at **Mae Kajan Hot Spring Bath**, customer can enjoy a Hot Spring Foot Spa in here. After will continue to **White Temple**, which is a must-go temple in Chiang Rai for its ornate and delicate white stuccowork made. Next visit **Golden Triangle** , at the intersection between the Mekong River and Kong River, the gate of the borders in Thailand, Myanmar and Laos (**optional tour will suggested by tour guide at own expenses to enter Myanmar and Laos Boat trip in Mekong River**).Next visit to **Mae Sai** at the northernmost town in Thailand it's separated from Myanmar only by a bridge. After Dinner Will Go Back To Chiang Mai .

Day 04 Chiang Mai - Kuala Lumpur

Breakfast serve at hotel, free at your own leisure until meeting time for transfer to airport for flight departure.

第一天 吉隆坡 - 清迈 晚餐

抵达以后由当地的专业导游接机,然后前往**双龙寺**参观。然后前往**3D 立体博物馆**。参观完毕回到酒店休息,晚上再到**北泰帝王餐与文化表演**,边观赏泰国文化歌舞以边吃晚餐。

第二天 清迈 早/午/晚餐

早餐后,我们会到**大象营**观看大象表演,里面的大象都经过严格和专业特训,可以做出很多不同高难度的表演,非常精彩。然后前往**蝴蝶园与胡姬花园**,看看在气候凉爽的泰北清迈种出来的花种,非常茂盛漂亮。继续往前看**猴子表演**,和**人蛇互动表演**等等。。午餐后,往前**清迈必游景点长颈村**,看看长颈族人的日常生活作息,了解长颈族的来源。继续往前**民主手工艺艺术工作坊**。继续往**珠宝店**,**蜂蜜**,**皮革**,**土特产**。

第三天 清迈- 清莱-清迈 早/午/晚餐

早餐后,出发前往**清莱**(车程约 3 小时),途中会经过一个**热温泉**,我们会在此稍作停留让大家好好在此享受足浴的乐趣。继续前往**白庙**,白庙建于 1997 年,由泰国著名建筑师所设计建造,建筑以白色为主体,墙上亦有贴上反光的亮片,在阳光照射下显得非常耀眼。当地餐厅享用午餐。继续前往**金三角州**,以(湄公,美塞)两河交汇,成为自然国界 (**自费进入缅甸船游入寮国**)。泰缅边界,景点参观完毕,晚餐后送返清迈。

第四天 清迈-吉隆坡 早餐

早餐后,自由活动然后送往机场飞返美丽又温馨的家园,结束这次愉快的旅程。

(备注:行程可能随航班时间而有所调整或取消。本公司有权做出任何更改。如有变动,我社恕不另行通知。)

Tour Fare 团费 :

Departure Date 出发日期 :

* This above itinerary is for reference only, subject to any necessary changes in accordance of local requirements and all tours are based on seat-in-coach basis *

** 以上行程为散客拼团,行程秩序如有更改,均以当地接待单位安排为准 **